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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2022/23:294 Åtgärder för att förbättra hälso- och sjukvården för djur

Det är brist på legitimerade veterinärer och djurskötare. Från att ha varierat 
över tid och i landet är det i dag allt tydligare en brist i hela landet. Detta märks 
främst när det gäller tillgång på djursjukvård för större djur i lantbruk.

Intresset för att utbilda sig är stort, men utbildningsplatserna är för få för att 
möta behovet. Många väljer därför att studera utomlands.

I budgetpropositionen för 2022 fanns medel avsatta för en förstärkning av 
utbildningen av veterinärer och djurskötare eftersom det finns en stor 
efterfrågan från näringsliv, allmänhet och studenter.

Den tidigare regeringen gav en särskild utredare i uppdrag att analysera det 
framtida resursbehovet. Utredningen presenterade sitt slutbetänkande Bättre 
förutsättningar inom djurens hälso- och sjukvård (SOU 2022:58) i november 
2022. Utredningen presenterar flera förslag, bland annat att fortsätta utöka 
antalet platser på veterinär- och djurskötarutbildningarna, men utredningen har 
ännu inte skickats ut på remiss.

Jag vill därför fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Vad avser ministern och regeringen att vidta för åtgärder med anledning av den 
presenterade utredningen för att förbättra tillgången till en fungerande 
djursjukvård, i synnerhet inom lantbruket?

………………………………………

Carina Ödebrink (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-01-31
Besvaras senast
2023-02-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


